



EMA

Euro-Mediterran-Arabischer Länderverein
المنظمة العربية الأورومتوسطية للتعاون الاقتصادي
Euro-Mediterranean-Arab Association

Consulting, (technische/pädagogische Ausrüstung)

Angebotsevaluierung

14.04.2021

EMA-Referenznummer: 2021_04_14_3

Interessenbekundung

Land: Marokko
Abgabetermin: 23.04.2021
Finanzierung: Millennium Challenge Corporation (MCC)
Referenznummer: MCC-P711269-04/21
Betreff: MCA-Morocco II; Selection of a pool of experts to support MCA-Moroc in the evaluation of offers relating to the acquisition of technical and educational equipment from vocational training institutes

Vorgesehen:

- **Auswahl eines Expertenpools zur Evaluierung von Angeboten für die Lieferung von technisch-pädagogischer Ausrüstung**

Weitere Details entnehmen Sie bitte dem nachfolgenden Originaltext:

Agence MCA-Morocco

AVIS SPECIFIQUE D'APPEL OFFRES

N° ICS/MCA-M/PP-61 (FP)/Compact

Sélection d'un pool d'experts, consultants individuels pour appuyer

MCA-Morocco dans l'évaluation des offres relatives à l'acquisition des équipements technicopédagogiques des instituts de formation professionnelle retenus pour le financement du fonds Charaka

(Contrats cadres)

Le Gouvernement du Royaume du Maroc a conclu, le 30 novembre 2015, un deuxième programme de coopération (Compact II) avec le gouvernement des Etats-Unis d'Amérique, représenté par Millennium Challenge Corporation (MCC) et ce, dans l'objectif de rehausser la qualité du capital humain et d'améliorer la productivité du foncier.

Le budget alloué par MCC à ce programme de coopération s'élève à 450 millions de dollars, auquel s'ajoute une contribution du gouvernement marocain de 15% au minimum. Le montant global est destiné à financer deux projets à savoir



EMA

Euro-Mediterran-Arabischer Länderverein
المنظمة العربية الأورومتوسطية للتعاون الإقتصادي
Euro-Mediterranean-Arab Association

« Education et formation pour l'employabilité » et « Productivité du foncier » et dont la mise en œuvre s'étale sur 5 années à compter du 30 juin 2017.

L'objet de cet avis spécifique d'appel d'offres est la Sélection d'un pool d'experts pour appuyer MCA-Morocco dans l'évaluation des offres relatives à l'acquisition des équipements technopédagogiques des instituts de formation professionnelle retenus pour le financement du fonds Charaka (Contrats cadres).

Les Consultants sélectionnés se verront attribuer chacun un contrat-cadre pour une période de 12 mois sans dépasser le 30 juin 2022.

La sélection des attributaires de ces contrats se déroulera conformément aux directives de MCC en matière de passation des marchés pour les consultants individuels selon la procédure « Individual Consultant (IC) » ; une méthode basée sur la qualification du consultant et dont les directives sont disponibles sur le site web de MCC « www.mcc.gov » : <https://www.mcc.gov/resources/doc/programprocurement-guidelines>.

Les consultants individuels intéressés peuvent soumettre une offre. Les documents relatifs à cette consultation sont disponibles en format téléchargeable sur le site internet: <http://www.mcamorocco.ma/appe-d-offre> ou en contactant par courrier électronique : procurement@mcamorocco.ma

Votre offre doit être soumise électroniquement suivant le lien ci-après : <https://www.dropbox.com/request/mv1VgqwoRTtoEc3sWzMwk> , au plus tard le 23 avril 2021 à 23h00mn, heure locale à Rabat.

Les soumissions sur papier ou par courriel ne seront pas acceptées.

**EMA**

Euro-Mediterran-Arabischer Länderverein
المنظمة العربية الأورومتوسطية للتعاون الإقتصادي
Euro-Mediterranean-Arab Association

SPECIFIC PROCUREMENT NOTICE (SPN)

Country	Morocco
Project Name	Education and Training for Employability
Procurement Title	Selection of a pool of experts to support MCA-Maroc in the evaluation of offers relating to the acquisition of technical and educational equipment from vocational training institutes selected for the financing of the Charaka fund (Framework contracts)
Procurement Ref. Number	ICS/MCA-M/PP-61 (FP)/Compact
Type of Procurement (goods, works or services as applicable)	Consultants and Consulting services
Employer	Millennium Challenge Account-Morocco (Agence MCA-Morocco)
Publication Date	9 April 2021
Submission Deadline	23 April 2021 at 11 p.m in Rabat, Morocco

The Millennium Challenge Account-Morocco has received financing from the Millennium Challenge Corporation toward the cost of the “Education and Training for Employability and Land Productivity Projects”, and intends to apply part of the proceeds toward payments under the contract for the Selection of a pool of experts to support MCA-Maroc in the evaluation of offers relating to the acquisition of technical and educational equipment from vocational training institutes selected for the financing of the Charaka fund (Framework contracts).

MCC’s funding is appropriated by the U.S. Congress and obligated to the compact up-front, with no incremental or partial funding. So, when a contract is signed with an MCA Entity, money is already available to the MCA Entity and, for most contracts, invoices are paid directly to Consultants by the US Treasury. MCA-Morocco now invites proposals from eligible consultants to provide the technical assistance mentioned above.

Bidding will be conducted through the Individual Consultants selection (ICS) procedures as specified in the MCC Program Procurement Guidelines (PPG), and is open to all eligible consultants as defined in the PPG.



EMA

Euro-Mediterran-Arabischer Länderverein
المنظمة العربية الأورومتوسطية للتعاون الإقتصادي
Euro-Mediterranean-Arab Association

A complete set of bidding documents are available on the MCA-Morocco website: <https://www.mcamorocco.ma/fr/appels-d-offres> or may be obtained by interested eligible consultants upon the submission of a written application at the following address: procurement@mcamorocco.ma.

Please note that all other documents related to this procurement are in French.

Proposals must be submitted electronically, in French, no later than 23 April 2021 at 11 p.m (Rabat time) only via the following link:

<https://www.dropbox.com/request/mv1VgqwoRTtoEc3sWzMwk>

Submissions on paper or via email will not be accepted.

Contact

Information:

The address(es) referred to above is (are):

Complexe administratif et culturel de la Fondation Mohammed VI des œuvres sociales de l'Education - Formation, Avenue Allal EL FASSI- Madinat AL IRFANE, Hay Riad, Rez-de-chaussée, Rabat- Maroc

Attn:

Agence MCA-Morocco Procurement Agent

E-mail:

procurement@mcamorocco.ma

Website:

www.mcamorocco.ma
